
Netbeheerder Stedin laat we-
ten dat de elektriciteitskabels
naar het transformatorhuisje
zijn gelegd en op 4 juli kunnen
de woningen op het elektrici-
teitsnet worden aangesloten.
Ook op 17 juli zijn er nog werk-
zaamheden: Stedin heeft om-
wonenden een brief gestuurd
dat in de ochtend de straat tij-
delijk open komt te liggen en er
geen stroom zal zijn.

Van bouwbedrijf Kwakken-
boos hoorden de kopers dat de
voorlopige opleverdatum 21 au-
gustus is. Op 14 juli ontvangen
ze de definitieve datum en tijd,
laat koper Rik van Dinther we-

ten. ,,We moeten nog wel twee
maanden aan de slag voordat
we er echt kunnen wonen.
Denk aan een stukadoor, de
keuken moet er nog in en ook
de badkamer. Dat wordt mis-
schien wel november.”

Het project kwam moeilijk
van de grond waardoor er jaren
later is begonnen met de sloop
van het leegstaande kantoor-
gebouw dan gepland. En ook
tijdens de bouw liep het project
vertraging op door diverse oor-
zaken. Over de communicatie
van het bouwbedrijf en de pro-
jectontwikkelaar zijn de kopers
gedurende het hele proces niet
te spreken. Bouwbedrijf Kwak-
kenbos laat weten de kopers op
de hoogte te houden van de ’ac-
tuele stand van zaken’ en ze te
blijven informeren. Vastgoe-
dontwikkelaar JBB was niet be-
reikbaar voor commentaar.

Worden de woningen aan de
Ericastraat eindelijk opgeleverd?
Baarn ■ Wanneer de 28
nieuwbouwwoningen aan de
Ericastraat precies worden op-
geleverd, is nog gissen, maar de
laatste stappen lijken te wor-
den gezet. De prognose is op dit
moment half augustus.

Door middel van het burgerfo-
rum wil de gemeente een groep
inwoners mee laten denken
over de energietransitie. De ge-
meente heeft via een steek-
proef ongeveer duizend inwo-
ners, ouder dan 18 jaar, een brief
gestuurd. Daar kwamen meer
dan negentig reacties op, laat
wethouder René Ten Have we-
ten, waaruit dertig mensen zijn
gekozen.

Het burgerforum komt maxi-
maal vier keer samen en gaat
onder andere in gesprek over de
locatie van windmolens. Ook
praten ze over de transitie naar
aardgasvrij en energiebespa-
ring.

Het traject bestaat uit vier fa-
sen. Eerst wordt er gekeken op
welke vragen de gemeente pre-
cies antwoord wil hebben en
waarom daarvoor de inwoners
van Eemnes gevraagd zijn. De
tweede stap is een brainstorm-
sessie waaruit drie of vier sce-
nario’s rollen, die vervolgens
worden voorgelegd aan alle in-
woners van de gemeente. In het
burgerforum, dat 1 juli start,
wordt uiteindelijk een advies
opgemaakt voor de gemeente.

De burgerraadpleging zou in
eerste instantie in 2024 plaats-
vinden, maar de provincie
Utrecht wil eind dit jaar al loca-
ties aanwijzen voor windturbi-
nes, waarvan drie mogelijke lo-
caties in Eemnes liggen. Hier-
door is de planning een aantal
maanden vervroegd.

In november komen de resul-
taten. De uitkomsten worden
ook gebruikt voor toekomstig
duurzaam beleid.

Dertig Eemnessers geven
mening over energietransitie
Eemnes ■ Dertig inwoners
van Eemnes gaan in een bur-
gerforum vanaf zaterdag 1 juli
in gesprek over de energietran-
sitie van Eemnes, waaronder
het plaatsen van windmolens.
Hieruit rolt een advies voor de
gemeente.

Laren ■ Jan de Wit (70) heeft vrijdag de gemeentelijke erepenning ont-
vangen voor zijn veelzijdige inzet als vrijwilliger. ,,Het is een indrukwek-
kende lijst”, aldus de burgemeester. ,,Hij is inmiddels een vast gezicht bij
veel Larense evenementen. Alle inwoners van de gemeente Laren zijn Jan
dankbaar voor zijn inzet en loyaliteit aan het dorp.”
De Wit is al jarenlang vrijwilliger bij allerlei evenementen, waaronder als
geluidstechnicus op Koningsdag. Hij knipt de startkaarten bij de Wandel-
vierdaagse het Gooi en is EHBO’er voor het Oranjecomité, waarmee hij
ook jaarlijks de Fietsenrally organiseert.
Sinds 2012 werkt De Wit als vrijwilliger bij Team Techniek van het Brink-
huis en muziekcentrum Schering & Inslag. FOTO STUDIO KASTERMANS

EREPENNING Jan de Wit in ’t zonnetje

Weesp ■ Met zestien volwassen
spelers en net zoveel jeugdspelers
is het ledenbestand de laatste jaren
redelijk stabiel. Maar wel behoor-
lijk vergrijsd: de zestigers en ze-
ventigers zijn goed vertegenwoor-
digd, in tegenstelling tot de derti-
gers en veertigers. Maar ondanks
dat houdt de Weesper Schaakclub
het al honderd jaar vol, een jubi-
leum dat later dit jaar op diverse
momenten wordt gevierd.

Tegelijkertijd is het moeilijk om
jeugdige spelers vast te houden,
vertelt Wim van Dijk (66) die de pr
van de vereniging verzorgt. „Er
zijn best wel kinderen die willen
schaken, maar tot hun elfde of
twaalfde, wanneer ze van de basis-
school afgaan. Dan haken ze vaak
af. Ze gaan naar de middelbare
school, krijgen huiswerk. Maar dat
is eigenlijk geen waterdichte ver-
klaring, want ze blijven wel voet-
ballen of hockeyen. Ik denk dat je
veel meer zou kunnen winnen als
je 16- of 18-jarigen binnen boord
zou kunnen houden.”

Relativerend: „Dit soort ontwik-
kelingen zie je ook bij andere
schaakclubs.” En nee, constateert
hij, de populariteit van een serie als
The Queen’s Gambit of de succes-
sen van jonge mannen als Magnus
Carlsen en Anish Giri leiden niet
tot een groeiend ledental. Huls-
man: „Het is inderdaad moeilijk
om de oudere jeugd te behouden
voor de club. Daar staat tegenover
dat wij lange wachtlijsten hebben
voor de instromende jeugd.”

Fusie
Verwijzend naar het recente sa-
mengaan van de schaakclub in
Nederhorst den Berg met die in
Kortenhoef, zegt Van Dijk: „Nu
daalt ons ledental heel erg lang-
zaam, al is een fusie met een ande-
re club voor ons op dit moment
zeker nog niet aan de orde.” En
vergeet het online schaken niet,
vervolgt hij. „Zit je ineens te scha-
ken tegen iemand in India.”

Zelf leerde Van Dijk toen hij een
jaar of tien, twaalf was schaken. In
de jaren tachtig was hij lid van de

Weesper Schaakclub maar is er
destijds een tijdje weggeweest, („Ik
moest ook weleens ’s avonds wer-
ken”) om in 2015, toen hij stopte als
verslaggever (hij is werkzaam ge-
weest bij De Gooi- en Eemlander,
red.) terug te keren. „Ik vind scha-
ken een heel leuke sport. Je kunt,
hoe zeg je dat, je een situatie pro-
beren voor te stellen die over een
paar zetten kan ontstaan. Er gaat
een zekere magie van uit. Het is
niet te bevatten hoeveel mogelijk-
heden er zijn met al die stukken.”

Bobby Fischer
Bestuurslid André Ottenhoff (66)
zit al 47 jaar bij de vereniging is
daarmee het langst lid. „Ik heb
schaken van mijn vader geleerd
toen Bobby Fischer tegen Boris
Spassky speelde, dat was in 1972 in
Reykjavik. Bij ons thuis werd heel
veel geschaakt, met mijn broers,
mijn vader en ikzelf hielden we
onze eigen vierentwintig potjes
toernooien. Iedereen in de familie
kan wel schaken.”

Al snel werd Ottenhoff lid van de
jeugdafdeling van de Weesper
Schaakclub. „Toen ik ging studeren

ben ik korte tijd weggeweest, maar
daarna weer lid geworden.” Vader
Thijs werd bij het 65-jarig bestaan
van de club erelid.

Hij vervolgt: „Het is wel grappig:
wie niet kan schaken is vaak goed
in dammen. En omgekeerd. Als je
het vergelijkt met dammen, daar
heb je verplichte zetten, geeft
schaken meer eigen keuze. Bij
schaken heeft elk stuk zijn eigen
kracht en waarde; je kunt ervoor
kiezen om wel of niet te slaan. Bij
elke zet heb je een keuze en moet
je strategisch denken: wat doe ik
wel en wat doe ik niet, waar ga ik
wel op in en waar niet. Het is elke
keer weer anders, dus ja, dat maakt
de sport voor mij erg aantrekkelijk.
Het niveau op onze club is niet zo
hoog dat er standaard repertoire
wordt gespeeld van de eerste vijf of
tien zetten. Daardoor zijn openin-
gen altijd weer verrassend en kan
iedereen tegen elkaar spelen.”

Analytisch
Egbert Hulsman (64) is sinds vier
jaar voorzitter en leerde schaken
rond zijn dertigste. „Je ziet vaak
dat menen die analytisch zijn aan-
gelegd - die het bijvoorbeeld ook
leuk vinden om puzzeltjes op te
lossen - op schaken vallen. Veel
mensen in de bèta-hoek vinden
schaken leuk. Je moet de stelling
die je voor je neus hebt evalueren
en vervolgens de beste zet beden-
ken.” 

Kenmerkend voor de Weesper
Schaakclub is volgens hem de
interne competitie. „Bij andere
clubs zie je vaak dat ze een keer per
maand tegen een andere club spe-
len. Bij onze interne competitie is
er een vaste groep leden dat elke
week naar de club komt om daar
een potje schaak te spelen.”

Oprichting
Het was de Weesper Bergsma, die
in oktober 1923 een simultaansean-
ce in Weesp organiseerde waar een
dertigtal redelijk bekende en goede
schakers aan deelnam. Bergsma
was zelf geen onverdienstelijk
schaker en bevriend met Max Eu-
we. Na de simultaanseance stelde
Bergsma voor een schaakvereni-
ging in Weesp op te richten. Op 7
november 1923 besloten 27 Wee-
spers tot die oprichting en om

gelijk lid te worden. „Dat is het
begin van onze vereniging ge-
weest”, zegt Van Dijk. „In de jaren
dertig waren er maar vier leden”,
zegt Van Dijk, „maar dat verander-
de in 1935 toen Max Euwe en Alek-

sandr Aljechin de match van de
eeuw speelden. Euwe won toen.
Dat zorgde voor een hele hausse
aan nieuwe leden, je zou het een
hype avant la lettre kunnen noe-
men. De club had toen meer dan
honderd leden.”

Jan Timman
In de jaren zestig stond de club aan
de wieg van het Nederlands kampi-
oenschap snelschaken. Van Dijk:
„In het kader van een jubileum

organiseerde de Weesper Schaak-
club een snelschaaktoernooi. In de
jaren daarna werd dit herhaald in
samenwerking met sponsor Philips
Duphar. Jan Timman, die destijds
elf jaar was, heeft toen nog aan ons
toernooi deelgenomen. Het snel-
schaaktoernooi is later opgepikt
door de Amsterdamse Schaakbond
en uitgegroeid tot het Nederlandse
kampioenschap, waarbij het toer-
nooi te Weesp één van de voorron-
des was.”

ACHTERGROND Weesper Schaakclub al (bijna) eeuw oud

Magie van het
schaakbord
blijft boeien
De Weesper Schaakclub bestaat in het najaar maar liefst een
eeuw. Het bijzondere jubileum wordt gevierd met een drietal acti-
viteiten en bijzondere wedstrijden. Volgens voorzitter Egbert
Hulsman onderscheidt zijn vereniging zich van veel andere in po-
sitieve zin. Hij refereert aan één van de leden die speelde - en nog
steeds speelt - bij één van de sterkste clubs van Amsterdam/Am-
stelveen. Hulsman: „Iedereen is onder de indruk, maar hij klaagt
dat er weinig ’sfeer’ is binnen de Amstelveense club. Tegelijkertijd
benadrukt hij steeds weer de positieve sfeer bij Weesper Schaak-
club.”

Simone Stevens
s.stevens@mediahuis.nl

Thijs Ottenhoff werd bij de viering van het 65-jarig bestaan van de club benoemd tot erelid. AANGELEVERDE FOTO
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Jubileum
7 november bestaat de Wee-
sper Schaakclub precies hon-
derd jaar. Op die (dinsdag)
avond wordt er een feest ge-
houden voor de (oud-)leden. In
de aanloop naar het feest is er
op dinsdagavond 10 oktober
een massakamp met een team
van oud-leden en teams van
verschillende bevriende vereni-
gingen. Op dinsdagavond 24
oktober wordt er een simul-
taanseance gehouden. De ver-
eniging heeft Het Lichthuis aan
het Waagplein 10, naast de
Grote Kerk in Weesp, als thuis-
basis.

De 44-ste editie van het Open Kampioenschap van de stad Weesp in december 2022. AANGELEVERDE FOTO

Egbert Hulsman.
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Wim van Dijk. FOTO STUDIO KASTERMANS/
DANIËLLE VAN COEVORDEN

❜❜Wie niet kan
schaken is vaak

goed in
dammen, en
omgekeerd

„Het ging allemaal heel
snel. Ik hoorde in de verte
nog iemand zeggen:
’Wim, gaat het wel goed
met je?’ en iemand zei dat
ze 112 gingen bellen. Er was
een ambulance in de
buurt, bleek, die was er
binnen een kwartier. Een
half uur later lag ik op de
Intensive Care in Tergooi
in Blaricum en zijn er twee
stents geplaatst.”

Uiteraard zijn de leden
die avond enorm ge-
schrokken. „Dat ze levens-
reddend hebben opgetre-
den wil ik niet meteen
zeggen, maar dat ze wel
van groot belang zijn ge-
weest is wel zeker.” Dat er
een oorzakelijk verband
zou kunnen zijn tussen de
verloren partij en zijn
hartaanval gaat mis-
schien ook wat ver om te
stellen. „De cardioloog zei
dat er al een kleine ver-
stopping zat. Maar ik weet
nog wel dat ik direct na
die partij dacht: ’Hoe kan
me dit nou door de vin-
gers geglipt zijn?”’

Hartaanval
na verloren
schaakpotje
Weesp ■ PR-man Wim
van Dijk kreeg in 2017 een
hartaanval net nadat hij
een partij had verloren. 
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